
 Sammanträdesprotokoll 

Nr 02/2017 

Sida 41 (51) 

2017-03-16 

 

 

 

 

Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 25  

Hur ska staden säkerställa alla elevers lagstadgade rätt att 

kunna ta sig till skolan 

Svar på skrivelse från Cecilia Brinck m.fl. (M), Sigrid Rydell Johnson 
(L), John Kåberg (C) och Christian Carlsson (KD) 

 
Beslut 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

20 februari 2017, dnr 1.1.3-10092/2016. 

 

Cecilia Brinck m.fl. (M), Sigrid Rydell Johnson (L), John 

Kåberg (C) och Christian Carlsson (KD) har inkommit med en 

skrivelse angående hur alla elevers lagstadgade rätt att kunna ta 

sig till skolan ska säkerställas.  

 

Utbildningsförvaltningen arbetar aktivt för en kvalitativ 

skolskjuts och brukarnas behov är utgångspunkt vid 

upphandling, genomförande och utvärdering av skolskjutsen. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts av avdelningen för ekonomi och styrning i 

samråd med serviceförvaltningen. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 
Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  

 
Särskilt uttalande 

Cecilia Brinck m.fl. (M) och Lotta Edholm m.fl. (L) anmälde ett 

särskilt uttalande enligt nedan: 

 

Det är positivt att utbildningsförvaltningen så tydligt redogör för 

hur den arbetar för att uppfylla det lagstadgade krav som finns 

på skolskjuts till de elever som har rätt till det. Förhoppningsvis 

innebär det på kort sikt att skolskjutsen kommer att fungera på 

en acceptabel nivå, och på lång sikt att förra – och innevarande 

– års katastrofala upphandlingscirkus inte kommer att 

återupprepas. 
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Den direktupphandling hösten 2016 som följde den avbrutna 

upphandlingen tidigare under året har nu också förklarats 

olaglig i en dom från Förvaltningsrätten, vilket kan ge staden 

böter på 10 miljoner kronor. 

 
Ersättaryttrande  

John Kåberg (C) och Christian Carlsson (KD) hänvisade till det 

särskilda uttalande gemensamt från Moderaterna och 

Liberalerna. 


